
Druk Nr 200/2004 
Projekt z dnia 10 września 2004 r. 

Projektodawcą jest 
Prezydent Miasta Łodzi 
 

UCHWAŁA  NR                

RADY MIEJSKIEJ W ŁODZI 

z dnia                       

 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z parków miejskich  
w Łodzi 
 

Na podstawie art. 40 ust. 2 pkt 4, ust. 3 i 4 i art. 41 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  
o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591, z 2002 r. Nr 23, poz. 220, Nr 62 poz. 558, 
Nr 113, poz. 984, Nr 153, poz. 1271 i Nr 214, poz. 1806, z 2003 r. Nr 80, poz. 717 i Nr 162, poz. 1568 
oraz z 2004 r. Nr 102, poz. 1055 i Nr 116, poz. 1203), Rada Miejska w Łodzi 
 

uchwala, co następuje: 
 

§ 1. W uchwale Nr XLIII/407/92 Rady Miejskiej w Łodzi z dnia 28 października 1992 r.  
w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z parków miejskich w Łodzi wprowadza się 
następujące zmiany: 
1) § 4 otrzymuje brzmienie: 
 “§ 4. Wykonanie uchwały powierza się Prezydentowi Miasta Łodzi.” 
2) załącznik nr1 otrzymuje brzmienie jak w załączniku do niniejszej uchwały. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Prezydentowi Miasta Łodzi. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Łódzkiego. 

 
 

Przewodniczący  
Rady Miejskiej w Łodzi 

 
 
 
 

Sylwester PAWŁOWSKI 
 
 
 
 

 
 
 



 

 

Uzasadnienie 

 

Powyższy “Regulamin ...” jest zaktualizowaną i poprawioną wersją regulaminu 

porządkowego, wprowadzonego Uchwałą Nr XLIII/407/92 Rady Miejskiej w Łodzi z dnia  

28 października 1992 r. w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z parków miejskich. 

Uwzględnia zaistniałe zmiany w regulaminie organizacyjnym UMŁ, tj. aktualną nazwę Wydziału 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa oraz przekazanie delegaturom UMŁ kompetencji w zakresie 

udzielania zezwoleń na wjazdy na administrowane przez siebie tereny zieleni miejskiej.  

Ponadto proponowane zapisy regulaminu porządkowego uściślają wcześniej obowiązujące 

zakazy, co ułatwi ich egzekwowanie ze strony służb miejskich. Potrzebę takiej regulacji zgłaszała 

zarówno Straż Miejska, jak i firmy zajmujące się bieżącym utrzymaniem parków.  

Uchwała nie powoduje skutków finansowych dla budżetu miasta. 


